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Święto Plonów w Jędrzejowie

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Rolnicy uczestniczący w wojewódzkich
dożynkach podkreślają, że to tradycja, ale jednocześnie przekonują, że jest coraz mniej
powodów do świętowania. Narzekają przede wszystkim na brak opłacalności produkcji.
Starosta jędrzejowski Edmund Kaczmarek mówił, że dożynki to święto nie tylko rolników,
ale wszystkich mieszkańców województwa świętokrzyskiego. Dożynki to czas, w którym
składamy podziękowanie za plony, dzięki którym nie będzie nam groził głód – stwierdził w
rozmowie z Radiem Kielce Ryszard Ciźla – prezes Świętokrzyskiej Izby Rolniczej. Dodał, że
pomimo problemów, które spowodowane są niską ceną zbóż trzeba świętować i kultywować
odwieczne rolnicze tradycje. Jeśli chodzi o wysokość plonów – był to średni rok, ale sytuacja
w rolnictwie jest trudna, bo ceny za produkty rolne są w tym roku bardzo niskie. Nie
gwarantują zwrotu nakładów, poniesionych na uprawę. Zdaniem prezesa Ciźli – problemy
rolników są m.in. konsekwencją dużych zapasów i błędnej polityki unii europejskiej.
Marszałek Województwa świętokrzyskiego Adama Jarubas w swoim wystąpieniu nawiązał do
trudnej sytuacji polskich rolników. Problemów świętokrzyskich rolników będzie dotyczyła
poniedziałkowa dyskusja podczas Debaty Rolnej Radia Kielce, która odbędzie się w
sandomierskim ratuszu. W Jędrzejowie podczas wojewódzkiego święta plonów
rozstrzygnięto konkurs na najładniejszy wieniec tegorocznych dożynek. Wygrał wieniec z
powiatu sandomierskiego.


